

Title (en)
TIE.

Title (de)
KRAWATTE.

Title (fr)
CRAVATE.

Publication
EP 0302913 A1 19890215 (FR)

Application
EP 88901403 A 19880217

Priority
CH 77087 A 19870228

Abstract (en)
[origin: WO8806414A1] A tie comprises a succession of rigid elements (2) connected to one another by at least one flexible profile (a) lodged in shape grooves (7, 8) machined on the lower surface of the tie. In the connected position, the rigid elements (2) are compressed against one another by the flexible profile (9) while maintaining a degree of mobility close to that of a fabric. The invention is applicable to the field of decorative components in general.

Abstract (fr)
La cravate comprend une succession d'éléments rigides (2) accrochés les uns aux autres par au moins un profilé souple (9) logé dans des rainures de forme (7-8) usinées sur la surface inférieure de la cravate (1). En position de fixation, les éléments rigides (2) étant comprimés au moyen du profilé souple (9) l'un contre l'autre tout en gardant un degré de mobilité proche d'un tissu. L'invention est applicable au domaine des composants décoratifs en général.

IPC 1-7
A41D 25/00; A41D 25/02

IPC 8 full level
A41D 25/00 (2006.01); **A41D 25/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A41D 25/00 (2013.01); **A41D 25/02** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8806414A1

Designated contracting state (EPC)
FR

DOCDB simple family (publication)
WO 8806414 A1 19880907; CH 669714 A5 19890414; DE 3890135 C2 19930729; DE 3890135 T 19890119; DE 8817058 U1 19920716;
EP 0302913 A1 19890215; GB 2208349 A 19890330; GB 8823328 D0 19881130

DOCDB simple family (application)
CH 8800038 W 19880217; CH 77087 A 19870228; DE 3890135 A 19880217; DE 3890135 T 19880217; DE 8817058 U 19880217;
EP 88901403 A 19880217; GB 8823328 A 19880217